
 
 

ELEKTRĖNŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 
2022 m. birželio 3 d. Nr. VI.TP–6 

Elektrėnai 

 

 

Posėdis įvyko 2022 m. gegužės 25 d. 10.00–16.54 val. 

Posėdžio pirmininkas – Kęstutis Vaitukaitis, Elektrėnų savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Vaida Davidavičienė, Tarybos ir mero sekretoriato vedėja. 

Posėdyje dalyvavo: Laimutė Ablingienė, Algimantas Adomaitis, Lina Ališauskienė, Jūratė 

Balčiūnaitė, Tadas Blaževičius, Dovydas Bliujus, Edita Kircūnienė, Raimondas Ivaškevičius, 

Gediminas Jachimavičius, Gintaras Jančiauskas, Kęstutis Jasukaitis, Viktorija Juknevičienė, Audrius 

Jurgelevičius, Ramūnas Kartenis, Arūnas Kulboka, Virgilijus Pruskas, Vaidas Ratkevičius, Romas 

Sugintas, Audrius Valaiša, Viktoras Valiušis, Vytautas Vėželis, Gediminas Zagorskis, Arūnas 

Ščerbavičius, Kęstas Vitkauskas. 

Posėdyje nedalyvavo Dmitrij Burkoj. 

Kvorumas yra. 

Posėdyje taip pat dalyvavo: Elektrėnų savivaldybės administracijos direktorius Gediminas 

Ratkevičius, Elektrėnų savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja Inga Kartenienė, 

Elektrėnų savivaldybės kontrolierius Egidijus Šinkūnas, Elektrėnų „Versmės“ gimnazijos II klasės 

moksleiviai, žiniasklaidos atstovai. 

Posėdis buvo tiesiogiai transliuojamas Elektrėnų savivaldybės interneto svetainėje, daromi 

vaizdo ir garso įrašai. Garso įrašas saugomas Tarybos ir mero sekretoriate, o vaizdo įrašas – 

Elektrėnų savivaldybės interneto svetainės Tarybos skiltyje. 

Tarybos posėdis pradedamas Elektrėnų savivaldybės tarybos nario Kęsto Vitkausko iškilminga 

priesaikos ceremonija. 

Kęstutis Vaitukaitis pristatė posėdžio darbotvarkę su dviem papildomais klausimais, pasiūlė 

po 2.3 kl. svarstyti 1 pap. kl. ir paklausė, ar yra dar pasiūlymų dėl darbotvarkės. Pasiūlymų nebuvo.  

Posėdžio pirmininkas Kęstutis Vaitukaitis pateikė balsuoti posėdžio darbotvarkę. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 24, „prieš“ – 0 , „susilaikė“ – 0. 

NUTARTA. Patvirtinti darbotvarkę. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. (2.1.) Dėl Elektrėnų savivaldybės 2021–2023 metų strateginio veiklos plano 2021 metų 

įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo. 

2. (2.2.) Dėl Elektrėnų savivaldybės tarybos 2022 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. VI.TS-1 „Dėl 

Elektrėnų savivaldybės 2022–2024 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo. 
3. (2.3.) Dėl Elektrėnų savivaldybės 2022 metų biudžeto pakeitimo. 

4. (2.4.) Dėl Elektrėnų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių skaičiaus kiekviename 

sraute ir mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute, priešmokyklinio ugdymo grupių ir vaikų 

grupėse skaičiaus, ikimokyklinio ugdymo grupių ir vaikų grupėse skaičiaus 2022–2023 mokslo 

metais nustatymo. 

5. (2.5.) Dėl Elektrėnų savivaldybės tarybos 2017 m. spalio 25 d. sprendimo Nr. VI.TS-220 

„Dėl Vaikų registravimo ir priėmimo į Elektrėnų savivaldybės švietimo įstaigų ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo grupes organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

6. (2.6.) Dėl Elektrėnų savivaldybės 2022 metų socialinių paslaugų plano patvirtinimo. 

7. (2.7) Dėl pritarimo rengti Elektrėnų miesto vietos veiklos grupės vietos plėtros strategiją ir 

finansavimo skyrimo. 



2 
 

8. (2.8.) Dėl pritarimo nutolusios 835 kW galios saulės elektrinės statybai. 

9. (2.9.) Dėl Elektrėnų savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų Taikos g. 6A 

Elektrėnuose nuomos. 

10. (2.10.) Dėl ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise Elektrėnų savivaldybės administracijai. 

11. (2.11.) Dėl Elektrėnų savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise VšĮ Elektrėnų pirminės sveikatos priežiūros centrui. 

12. (2.12.) Dėl Elektrėnų savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. VI.TS-220 

„Dėl Elektrėnų savivaldybės teritorijoje esančio apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2021 

m. sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 13. (2.13.) Dėl automobilio perdavimo valdyti ir naudoti patikėjimo teise UAB Elektrėnų 

autobusų parkui. 

14. (2.14.) Dėl pakoreguoto Elektrėnų savivaldybės vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

infrastruktūros plėtros specialiojo plano patvirtinimo. 

15. (2.15.) Dėl Dembinos gatvės Giedraitiškių kaime ir Koplyčios gatvės Elektrėnų mieste 

pavadinimų suteikimo. 

16. (2.16.) Dėl Elektrėnų savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos taisyklių patvirtinimo. 

 17. (2.17.) Dėl Elektrėnų savivaldybės sporto centro teikiamų paslaugų kainų patvirtinimo. 

 18. (2.18.) Dėl viešosios įstaigos Elektrėnų baseino teikiamų atlygintinų viešųjų paslaugų 

kainų patvirtinimo. 

19. (2.19.) Dėl pritarimo Elektrėnų švietimo paslaugų centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

20. (2.20.) Dėl pritarimo Elektrėnų savivaldybės sporto centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

21. (2.21.) Dėl pritarimo Elektrėnų kultūros centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

22. (2.22.) Dėl pritarimo Vievio kultūros centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

23. (2.23.) Dėl pritarimo Elektrėnų savivaldybės viešosios bibliotekos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

24. (2.24.) Dėl pritarimo Elektrėnų savivaldybės literatūros ir meno muziejaus 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

25. (2.25.) Dėl pritarimo Elektrėnų socialinių paslaugų centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

26. (2.26.) Dėl pritarimo Elektrėnų socialinės globos namų 2021 metų veiklos ataskaitai. 

27. (2.27.) Dėl pritarimo Elektrėnų savivaldybės šeimos namų 2021 metų veiklos ataskaitai. 

28. (2.28.) Dėl pritarimo Elektrėnų savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2021 m. veiklos 

ataskaitai. 

29. (2.29.) Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Elektrėnų komunalinis ūkis“ 2021 

metų veiklos ataskaitai. 

30. (2.30.) Dėl pritarimo Elektrėnų „Versmės“ gimnazijos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

31. (2.31.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Vievio gimnazijos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

32. (2.32.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Semeliškių gimnazijos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

33. (2.33.) Dėl pritarimo Elektrėnų „Ąžuolyno“ progimnazijos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

34. (2.34.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Kietaviškių progimnazijos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

35. (2.35.) Dėl pritarimo Elektrėnų pradinės mokyklos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

36. (2.36.)  Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Vievio Jurgio Milančiaus pradinės mokyklos 2021 

metų veiklos ataskaitai. 

37. (2.37.) Dėl pritarimo Elektrėnų mokyklos-darželio „Žiogelis“ 2021 metų veiklos ataskaitai. 

38. (2.38.) Dėl pritarimo Elektrėnų lopšelio-darželio „Pasaka“ 2021 metų veiklos ataskaitai. 

39. (2.39.) Dėl pritarimo Elektrėnų lopšelio darželio „Drugelis“ 2021 metų veiklos ataskaitai. 

40. (2.40.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Vievio lopšelio-darželio „Eglutė“ 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

41. (2.41.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Pylimų lopšelio-darželio 2021 metų veiklos ataskaitai. 

42. (2.42.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Semeliškių vaikų darželio „Gandriukas“ 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 
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43. (2.43.) Dėl pritarimo Elektrėnų meno mokyklos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

44. (2.44.) Dėl pritarimo Elektrėnų sav. Vievio meno mokyklos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

45. (2.45.) Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės Elektrėnų autobusų parko 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

46. (1 pap. kl.) Dėl Elektrėnų savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. TS- 

60 „Dėl Elektrėnų savivaldybės smulkiojo verslo ir kaimo plėtros programos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

47. (2 pap. kl.) Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties tarp Elektrėnų savivaldybės 

administracijos ir valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos projektui ir sutikimo 

perimti valstybinės reikšmės kelius Elektrėnų savivaldybės nuosavybėn.  

48. Informacija, paklausimai.  

 

1. SVARSTYTA (2.1.) Elektrėnų savivaldybės 2021–2023 metų strateginio veiklos plano 

2021 metų įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja Finansų ir strateginio planavimo skyriaus vedėja Jekaterina Goličenko pristatė 

tarybos sprendimo projektą ir pademonstravo skaidres.  

Klausimus uždavė: Algimantas Adomaitis, Lina Ališauskienė, Vaidas Ratkevičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kontrolės komiteto pirmininkė Jūratė Balčiūnaitė: Kontrolės komitetas bendru sutarimu pritarė 

tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo Gediminas Ratkevičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-90). 

 

2. SVARSTYTA (2.2.) Elektrėnų savivaldybės tarybos 2022 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

VI.TS-1 „Dėl Elektrėnų savivaldybės 2022–2024 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Finansų ir strateginio planavimo skyriaus vedėja Jekaterina Goličenko pristatė 

tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kontrolės komiteto pirmininkė Jūratė Balčiūnaitė: Kontrolės komitetas bendru sutarimu pritarė 

tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 23, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS–). 

 

3. SVARSTYTA (2.3.) Elektrėnų savivaldybės 2022 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Finansų ir strateginio planavimo skyriaus vedėja Jekaterina Goličenko pristatė 

tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą ir informavo, kad Kontrolės komiteto posėdžio metu buvo 

pristatytas tikslinamasis projektas.  

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas balsavo ir pritarė 

tarybos sprendimo projektui (balsavimo rezultatai: „už“ – 11, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0). 
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Kontrolės komiteto pirmininkė Jūratė Balčiūnaitė: Kontrolės komitetas bendru sutarimu pritarė 

tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 23, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-91). 

 

 

4. SVARSTYTA. (1 pap. kl.) Elektrėnų savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. 

sprendimo Nr. TS-60 „Dėl Elektrėnų savivaldybės smulkiojo verslo ir kaimo plėtros programos 

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Finansų ir strateginio planavimo skyriaus vedėja Jekaterina Goličenko pristatė 

tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė: Jūratė Balčiūnaitė, Vaidas Ratkevičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo: Viktorija Juknevičienė, Raimondas Ivaškevičius, Arūnas Ščerbavičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 4.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS93). 

 

5. SVARSTYTA (2.4.) Elektrėnų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių skaičiaus 

kiekviename sraute ir mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute, priešmokyklinio ugdymo grupių 

ir vaikų grupėse skaičiaus, ikimokyklinio ugdymo grupių ir vaikų grupėse skaičiaus 2022–2023 

mokslo metais nustatymas. 

Pastaba. Viktorija Juknevičienė paklausė, ar gali nusišalinti nuo klausimo svarstymo. Kęstutis 

Vaitukaitis paklausė tarybos narių, ar būtina Viktorijai Juknevičienei nusišalinti ir ar galima 

sprendimą priimti bendru sutarimu. Bendru sutarimu nusišalinimui nepritarta. 

Pranešėjas Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjas Džeraldas Dagys pristatė tarybos 

tikslinamąjį sprendimo projektą ir atkreipė dėmesį, kad sprendimo projektas yra nuolat tikslinamas,  

bus tikslinamas ir rugpjūčio mėn.  

Klausimus uždavė: Audrius Jurgelevičius, Viktorija Juknevičienė, Jūratė Balčiūnaitė, Laimutė 

Ablingienė, Virgilijus Pruskas. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas 

balsavo ir pritarė tarybos sprendimo projektui (balsavimo rezultatai: „už“ – 8 , „prieš“ – 0, „susilaikė“ 

– 1). 

Kalbėjo: Jekaterina Goličenko, Viktorija Juknevičienė, Audrius Jurgelevičius, Kęstutis 

Vaitukaitis. 

Audrius Jurgelevičius informavo, kad kreipsis į Vyriausybės atstovą dėl klasių komplektų 

formavimo ir finansavimo galimybių išsiaiškinimo. 

Virgilijus Pruskas pranešėjo paprašė el. p. pateikti informaciją, kiek kiekviena švietimo įstaiga 

gali sutalpinti mokinių (į suolą, į pastatą). 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 13, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 11.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-94). 

Pastaba. Po balsavimo kalbėjo: Dovydas Bliujus, Audrius Jurgelevičius, Kęstutis Vaitukaitis. 

 

6. SVARSTYTA (2.5.) Elektrėnų savivaldybės tarybos 2017 m. spalio 25 d. sprendimo Nr. 

VI.TS-220 „Dėl Vaikų registravimo ir priėmimo į Elektrėnų savivaldybės švietimo įstaigų 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo grupes organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėjas Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjas Džeraldas Dagys pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 
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Klausimą uždavė Dovydas Bliujus. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-95). 

 

7. SVARSTYTA (2.6.) Elektrėnų savivaldybės 2022 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas.  

Pranešėja Socialinės paramos skyriaus vedėja Violeta Šimkūnienė pristatė tarybos sprendimo 

projektą. 

Klausimus uždavė: Algimantas Adomaitis, Viktorija Juknevičienė, Virgilijus Pruskas, Arūnas 

Ščerbavičius, Gediminas Zagorskis. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-96). 

 

 

8. SVARSTYTA (2.7) Pritarimas rengti Elektrėnų miesto vietos veiklos grupės vietos plėtros 

strategiją ir finansavimo skyrimo. 

Pastaba. Ramūnas Kartenis ir Vaidas Ratkevičius informavo, kad nori nusišalinti nuo 

klausimo svarstymo. Kęstutis Vaitukaitis paklausė tarybos narių, ar galima nusišalinimą priimti 

bendru sutarimu. Bendru sutarimu pritarta. Dėl galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo 

nusišalino Ramūnas Kartenis ir Vaidas Ratkevičius ir išėjo iš salės. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą ir informavo, kad teikiamas tikslinamasis tarybos sprendimo 

projektas, pakoreguota preambulė, teisinis reglamentavimas. 

Klausimą uždavė Jūratė Balčiūnaitė. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-97). 

 

9. SVARSTYTA (2.8.) Pritarimas nutolusios 835 kW galios saulės elektrinės statybai. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė: Viktoras Valiušis, Jūratė Balčiūnaitė, Arūnas Ščerbavičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-98). 

Pastaba. Grįžo Ramūnas Kartenis ir Vaidas Ratkevičius. 

 

10. SVARSTYTA (2.9.) Elektrėnų savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų Taikos 

g. 6A Elektrėnuose nuoma.  

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą ir patikslino nuomojamų patalpų plotą (vietoj 74,67 m2 išnuomoti 

71,60 m2 ), o laiptinę (koridorių) palikti bendro naudojimo reikmėms. 
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Klausimus uždavė Arūnas Ščerbavičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-99) 

 

11. SVARSTYTA (2.10.) Ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto perdavimas valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Elektrėnų savivaldybės administracijai. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą.   

Klausimą uždavė Algimantas Adomaitis. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-100) 

 

12. SVARSTYTA (2.11.) Elektrėnų savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto 

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise VšĮ Elektrėnų pirminės sveikatos 

priežiūros centrui. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą ir atkreipė dėmesį į tai, kad dokumento priede yra detaliai 

išdėstytas visas sąrašas turto, kuris bus perduotas. 

 Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu nusprendė tarybai teikti patikslintą sprendimo projektą. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-101). 

 

13. SVARSTYTA (2.12.) Elektrėnų savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. 

VI.TS-220 „Dėl Elektrėnų savivaldybės teritorijoje esančio apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo 

turto 2021 m. sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą ir informavo, kad siūloma išbraukti 2 punktu pažymėtą turtą 

(pastatą), nes vienas iš turto savininkų kreipėsi į komisiją, aprašo nustatyta tvarka ir buvo pašalinti 

trūkumai, dėl kurių nekilnojamasis turtas buvo įtrauktas į šį sąrašą.  

Klausimus uždavė: Viktoras Valiušis, Vytautas Vėželis. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 23, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-102). 

 

14. SVARSTYTA (2.13.) Automobilio perdavimas valdyti ir naudoti patikėjimo teise UAB 

Elektrėnų autobusų parkui. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą.  

Klausimus uždavė: Audrius Jurgelevičius, Arūnas Ščerbavičius. 
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Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo Audrius Jurgelevičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 3.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-103). 

 

Pertrauka nuo 12.00 val. iki 13.00 val. 

 

15. SVARSTYTA (2.14.) Pakoreguotas Elektrėnų savivaldybės vandens tiekimo ir nuotekų 

tvarkymo infrastruktūros plėtros specialiojo plano patvirtinimas. 

Pranešėja Architektūros ir kraštotvarkos skyriaus vedėjo pavaduotoja Nelė Tekorienė pristatė 

tarybos sprendimo projektą.  

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 19, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS104). 

 

16. SVARSTYTA (2.15.) Dembinos gatvės Giedraitiškių kaime ir Koplyčios gatvės Elektrėnų 

mieste pavadinimų suteikimas. 

Pranešėja Architektūros ir kraštotvarkos skyriaus vedėjo pavaduotoja Nelė Tekorienė pristatė 

tarybos sprendimo projektą.  

Klausimą uždavė Vaidas Ratkevičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-105). 

 

17. SVARSTYTA (2.16.) Elektrėnų savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos taisyklių 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Architektūros ir kraštotvarkos skyriaus vyriausiasis specialistas ekologas Audrius 

Balnys pristatė tarybos sprendimo projektą.  

Klausimus uždavė: Raimondas Ivaškevičius, Romas Sugintas, Vytautas Vėželis, Kęstutis 

Vaitukaitis. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo Vytautas Vėželis. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 17, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 5.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-106). 

 

 

18. SVARSTYTA (2.17.) Elektrėnų savivaldybės sporto centro teikiamų paslaugų kainų 

patvirtinimas. 

Pastaba. Kęstutis Vitkauskas informavo, kad nori nusišalinti nuo klausimo svarstymo. Kęstutis 

Vaitukaitis paklausė tarybos narių, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru 

sutarimu pritarta. Dėl galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Kęstutis 

Vitkauskas ir išėjo iš salės.  

Pranešėja Elektrėnų savivaldybės sporto centro Laisvalaikio centro administratorius Vaidas 

Bernotas pristatė  tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą. 
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Klausimus uždavė Virgilijus Pruskas, Arūnas Ščerbavičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo: Kęstutis Vaitukaitis, Raimondas Ivaškevičius, Virgilijus Pruskas. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-107). 

Pastaba. Grįžo Kęstutis Vitkauskas. 

 

19. SVARSTYTA (2.18.) Viešosios įstaigos Elektrėnų baseino teikiamų atlygintinų viešųjų 

paslaugų kainų patvirtinimas. 

Pranešėjas viešosios įstaigos Elektrėnų baseino direktorius Audrius Valaiša pristatė tarybos 

sprendimo projektą ir informavo, kad teikia patikslintą lentelę, kurioje įtraukta sporto salių nuoma, 

išbraukta vandens aerobika, nes ši paslauga neteikiama, ir padidėjo viso baseino nuomos kaina nuo 

120 Eur iki 150 Eur. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-108). 

 

Pastaba. Kęstutis Vaitukaitis informavo, kad nori nusišalinti nuo 2.19. klausimo svarstymo. 

Kęstutis Vaitukaitis paklausė tarybos narių, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru 

sutarimu pritarta. Dėl galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Kęstutis 

Vaitukaitis ir išėjo iš salės. 

Posėdžiui pirmininkauja Raimondas Ivaškevičius. 

 

20. SVARSTYTA (2.19.) Pritarimas Elektrėnų švietimo paslaugų centro 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų švietimo paslaugų centro direktoriaus pavaduotoja Gintarė Mačionienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Raimondas Ivaškevičius pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-109). 

Pastaba. Grįžo Kęstutis Vaitukaitis. 

 

21. SVARSTYTA (2.20.) Pritarimas Elektrėnų savivaldybės sporto centro 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pastaba. Kęstutis Vitkauskas informavo, kad nori nusišalinti nuo klausimo svarstymo. 

Raimondas Ivaškevičius paklausė tarybos narių, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. 

Bendru sutarimu pritarta. Dėl galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Kęstutis 

Vitkauskas ir išėjo iš salės.  

Pranešėjas Elektrėnų savivaldybės sporto centro direktorius Alfredas Antanas Vainauskas 

pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Klausimą uždavė Gediminas Jachimavičius. 
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Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Raimondas Ivaškevičius pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-110). 

Pastaba. Grįžo Kęstutis Vitkauskas. 

 

Posėdžiui pirmininkauja Kęstutis Vaitukaitis. 

 

22. SVARSTYTA (2.21.) Pritarimas Elektrėnų kultūros centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų kultūros centro direktorius Remigijus Suslavičius pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo Raimondas Ivaškevičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-111). 

 

23. SVARSTYTA (2.22.) Pritarimas Vievio kultūros centro 2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Vievio kultūros centro direktorė Audronė Stepankevičiūtė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė: Jūratė Balčiūnaitė, Gintaras Jančiauskas. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo: Raimondas Ivaškevičius, Gintaras Jančiauskas, Viktorija Juknevičienė, Vaidas 

Ratkevičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-112). 

 

24. SVARSTYTA (2.23.) Pritarimas Elektrėnų savivaldybės viešosios bibliotekos 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų savivaldybės viešosios bibliotekos direktoriaus pavaduotoja Kristina 

Partikienė pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-113). 

 

25. SVARSTYTA (2.24.) Pritarimas Elektrėnų savivaldybės literatūros ir meno muziejaus 

2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų savivaldybės literatūros ir meno muziejaus direktorė Jurgita 

Chmieliauskienė pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Klausimą uždavė Vaidas Ratkevičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-114). 
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26. SVARSTYTA (2.25.) Pritarimas Elektrėnų socialinių paslaugų centro 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pastaba. Dovydas Bliujus paklausė, ar gali nusišalinti nuo klausimo svarstymo. Kęstutis 

Vaitukaitis paklausė, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru sutarimu pritarta. Dėl 

galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Dovydas Bliujus ir išėjo iš salės. 

Pranešėja Elektrėnų socialinių paslaugų centro direktorė Dalytė Kutyrevienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Klausimą uždavė Jūratė Balčiūnaitė.  

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 19, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-115). 

Pastaba. Grįžo Dovydas Bliujus. 

 

27. SVARSTYTA (2.26.) Pritarimas Elektrėnų socialinės globos namų 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų socialinės globos namų direktorė Danutė Suchockienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo Kęstutis Vaitukaitis. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-116). 

 

28. SVARSTYTA (2.27.) Pritarimas Elektrėnų savivaldybės šeimos namų 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų savivaldybės šeimos namų administracijos specialistė Marijona 

Sindaravičienė pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Klausimą uždavė Raimondas Ivaškevičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-117). 

 

29. SVARSTYTA (2.28.) Pritarimas Elektrėnų savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2021 

m. veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų savivaldybės visuomenės sveikatos biuro l. e. direktoriaus pareigas Jurgita 

Pašvenskaitė pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-118). 

 

30. SVARSTYTA (2.29.) Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Elektrėnų komunalinis 

ūkis“ 2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pastaba. Vaidas Ratkevičius ir Kęstutis Jasukaitis paklausė, ar gali nusišalinti nuo klausimo 

svarstymo. Kęstutis Vaitukaitis paklausė, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru 
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sutarimu pritarta. Dėl galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Vaidas 

Ratkevičius ir Kęstutis Jasukaitis ir išėjo iš salės. 

Pranešėjas uždarosios akcinės bendrovės „Elektrėnų komunalinis ūkis“ generalinis direktorius 

Ričardas Leckas pristatė tarybos sprendimo projektą ir pademonstravo skaidres. 

Klausimus uždavė: Algimantas Adomaitis, Jūratė Balčiūnaitė, Viktorija Juknevičienė, Audrius 

Jurgelevičius, Romas Sugintas, Virgilijus Pruskas, Viktoras Valiušis. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo: Gediminas Ratkevičius, Laimutė Ablingienė, Algimantas Adomaitis, Jūratė 

Balčiūnaitė, Audrius Jurgelevičius, Kęstutis Vaitukaitis. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 10, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 11.  

NUTARTA. Nepriimti sprendimo.  

Pastaba. Grįžo Vaidas Ratkevičius ir Kęstutis Jasukaitis. 

 

31. SVARSTYTA. (2.30.) Pritarimas Elektrėnų „Versmės“ gimnazijos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų „Versmės“ gimnazijos direktorius Egidijus Kontrimas pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-119). 

 

32. SVARSTYTA. (2.31.) Pritarimas Elektrėnų sav. Vievio gimnazijos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų sav. Vievio gimnazijos direktorius Gintaras Dobilaitis pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-120). 

 

 

33. SVARSTYTA. (2.32.) Pritarimas Elektrėnų sav. Semeliškių gimnazijos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pastaba. Viktorija Juknevičienė paklausė, ar gali nusišalinti nuo klausimo svarstymo. Kęstutis 

Vaitukaitis paklausė, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru sutarimu pritarta. Dėl 

galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Viktorija Juknevičienė ir išėjo iš salės. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Semeliškių gimnazijos direktorė Asta Dzikevičienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 19, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-121). 

Pastaba. Grįžo Viktorija Juknevičienė. 

 

34. SVARSTYTA. (2.33.) Pritarimas Elektrėnų „Ąžuolyno“ progimnazijos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 
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Pastaba. Audrius Jurgelevičius paklausė, ar gali nusišalinti nuo klausimo svarstymo. Kęstutis 

Vaitukaitis paklausė, ar galima nusišalinimą priimti bendru sutarimu. Bendru sutarimu pritarta. Dėl 

galimo interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino Audrius Jurgelevičius ir išėjo iš salės. 

Pranešėja Elektrėnų „Ąžuolyno“ progimnazijos direktorė Aldona Skučienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė: Jūratė Balčiūnaitė, Vaidas Ratkevičius, Arūnas Ščerbavičius.  

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-122). 

Pastaba. Grįžo Audrius Jurgelevičius. 

 

35. SVARSTYTA. (2.34.) Pritarimas Elektrėnų sav. Kietaviškių progimnazijos 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Kietaviškių progimnazijos direktorė Ramunė Matonienė pristatė 

tarybos sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė Kęstutis Vaitukaitis, Raimondas Ivaškevičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-123). 

 

36. SVARSTYTA. (2.35.) Pritarimas Elektrėnų pradinės mokyklos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų pradinės mokyklos direktorė Virginija Stanislovaitienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-124). 

 

Pastaba. Pertrauka nuo 15.00 iki 15.15 val. 

 

37. SVARSTYTA. (2.36.) Pritarimas Elektrėnų sav. Vievio Jurgio Milančiaus pradinės 

mokyklos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Vievio Jurgio Milančiaus pradinės mokyklos direktorė Ingrida 

Tviragienė pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Klausimą uždavė Gediminas Jachimavičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-125). 

 

38. SVARSTYTA. (2.37.) Pritarimas Elektrėnų mokyklos-darželio „Žiogelis“ 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų mokyklos-darželio „Žiogelis“ direktorė Irena Meškauskienė pristatė 

tarybos sprendimo projektą. 
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Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-126). 

 

39. SVARSTYTA. (2.38.) Pritarimas Elektrėnų lopšelio-darželio „Pasaka“ 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų lopšelio-darželio „Pasaka“ direktorė Sigita Lapkauskienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-127). 

 

40. SVARSTYTA. (2.39) Pritarimas Elektrėnų lopšelio-darželio „Drugelis“ 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų lopšelio-darželio „Drugelis“ direktorė Justina Zaleckienė pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-128). 

 

41. SVARSTYTA. (2.40) Pritarimas Elektrėnų sav. Vievio lopšelio-darželio „Eglutė“ 2021 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Vievio lopšelio-darželio „Eglutė“ direktorė Giedrė Ignatavičienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-129). 

 

42. SVARSTYTA. (2.41) Pritarimas Elektrėnų sav. Pylimų lopšelio-darželio 2021 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Pylimų lopšelio-darželio direktorė Odeta Stasiulevičienė pristatė 

tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-130). 

 

43. SVARSTYTA. (2.42) Pritarimas Elektrėnų sav. Semeliškių vaikų darželio „Gandriukas“ 

2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Elektrėnų sav. Semeliškių vaikų darželio „Gandriukas“ direktorė Angelė Budėnienė 

pristatė tarybos sprendimo projektą. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas bendru 

sutarimu pritarė tarybos sprendimo projektui. 
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Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-131). 

 

44. SVARSTYTA. (2.43) Pritarimas Elektrėnų meno mokyklos 2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų meno mokyklos direktorius Evaldas Petkevičius pristatė tarybos 

sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė Audrius Jurgelevičius. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas 

balsavo ir pritarė tarybos sprendimo projektui (balsavimo rezultatai: „už“ – 7 , „prieš“ – 0, „susilaikė“ 

– 1). 

Kalbėjo: Jūratė Balčiūnaitė, Audrius Jurgelevičius, Arūnas Ščerbavičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 15.  

NUTARTA. Nepriimti sprendimo. 

Pastaba. Po balsavimo kabėjo: Kęstutis Vaitukaitis, Evaldas Petkevičius. 

 

45. SVARSTYTA. (2.44) Pritarimas Elektrėnų sav. Vievio meno mokyklos 2021 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėjas Elektrėnų sav. Vievio meno mokyklos direktorius Eugenijus Vedeckas pristatė 

tarybos sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė Jūratė Balčiūnaitė. 

Socialinių reikalų komiteto pirmininkas Viktoras Valiušis: Socialinių reikalų komitetas 

balsavo ir pritarė tarybos sprendimo projektui (balsavimo rezultatai: „už“ – 7 , „prieš“ – 1, „susilaikė“ 

– 0). 

Kalbėjo: Jūratė Balčiūnaitė, Raimondas Ivaškevičius, Viktorija Juknevičienė, Audrius 

Jurgelevičius, Virgilijus Pruskas, Viktoras Valiušis, Kęstutis Vaitukaitis. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 22, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-132). 

 

46. SVARSTYTA. (2.45.) Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės Elektrėnų autobusų parko 

2021 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas uždarosios akcinės bendrovės Elektrėnų autobusų parko direktorius Jonas 

Grybauskas pristatė tarybos sprendimo projektą ir atkreipė dėmesį į 7 l. esančius netikslumus: vietoj 

„Įstatinis kapitalas 6697535,74 Eur“ reikia įrašyti „Įstatinis kapitalas 200 tūkst. Eur“ ir vietoj 

„Turimų paprastų akcijų skaičius 23774262 vnt.“ reikia įrašyti „Turimų paprastų akcijų skaičius 

6089656 vnt.“. 

Pastaba. Kęstutis Vaitukaitis informavo, kad baigėsi tarybos posėdžiui skirtas laikas ir 

paklausė tarybos narių, ar galima pratęsti posėdį, nes liko nesvarstytų klausimų, ir ar galima 

sprendimą priimti bendru sutarimu. Bendru sutarimu pritarta tęsti posėdį. 

Klausimus uždavė: Jūratė Balčiūnaitė, Gediminas Jachimavičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas bendru sutarimu 

pritarė tarybos sprendimo projektui. 

Kalbėjo: Viktorija Juknevičienė, Kęstutis Vaitukaitis. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 21, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 1.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-133). 

Pastaba. Po balsavimo kalbėjo Kęstutis Vaitukaitis. 
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47. SVARSTYTA. (2 pap. kl.) Pritarimas bendradarbiavimo sutarties tarp Elektrėnų 

savivaldybės administracijos ir valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos projektui ir 

sutikimas perimti valstybinės reikšmės kelius Elektrėnų savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Ūkio plėtros ir investicijų skyriaus vedėja Giedrė Tomkevičiūtė-Kalinauskienė 

pristatė tikslinamąjį tarybos sprendimo projektą. 

Klausimus uždavė: Jūratė Balčiūnaitė, Gediminas Jachimavičius. 

Ūkio reikalų komiteto pirmininkas Virgilijus Pruskas: Ūkio reikalų komitetas balsavo ir pritarė 

tarybos sprendimo projektui (balsavimo rezultatai: „už“ – 10, „prieš“ – 1, „susilaikė“ – 0 ). 

Kalbėjo: Kęstutis Vaitukaitis, Gediminas Ratkevičius. 

Kęstutis Vaitukaitis pateikė tarybos sprendimo projektą balsuoti. 

Balsavimo rezultatai: „už“ – 20, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 2.  

NUTARTA. Priimti sprendimą (VI.TS-134). 

 

Informacija, paklausimai.  

Elektrėnų lopšelio-darželio „Drugelis“ direktorė Justina Zaleckienė parodė sukurtą filmuką, 

kaip darželinukai mato Elektrėnų miestą. 

Vaidas Ratkevičius pasiūlė sutvarkyti (išasfaltuoti) garažo bendrijos kelią nuo „Viados“ 

degalinės, sureguliuoti šviesoforo veikimą (galbūt pridėti papildomų ženklų), suremontuoti kelio 

ruožą Musteniai–Pastrėvys (po smarkių liūčių sugadintas šis kelio ruožas). 

Viktorija Juknevičienė informavo, kad buvo neteisi, nes Elektrėnų pirminės sveikatos 

priežiūros centro ataskaita ir veiklos planas yra paskelbti interneto svetainėje, ir pasiūlė peržiūrėti 

sveikatos įstaigų interneto svetaines ir jas suvienodinti.  

Arūnas Ščerbavičius informavo, kad kreipėsi Pugainių kaimo gyventojai dėl labai prastai 

prižiūrimo kelio. 

Jūratė Balčiūnaitė informavo, kad vaikų registravimo į darželius elektroniniu būdu sistema 

neveikia. 

Algimantas Adomaitis pasidomėjo VšĮ Abromiškių reabilitacijos ligoninės reformos vykdymu 

ir informavo, kad esveikata.lt elektroninė sistema (kai kurių gydymo įstaigų) neveikia. 

Kęstutis Vaitukaitis informavo, kad dėl VšĮ Abromiškių reabilitacijos ligoninės reformos 

įgyvendinimo kreipėsi ir į Vyriausybės atstovus, ir į Sveikatos apsaugos ministeriją, ir į LRS, tačiau 

savarankiškų reabilitacijos ligoninių pagal įstatymą nebelieka. Artimiausiu laiku bus sprendžiamas 

klausimas dėl VšĮ Abromiškių reabilitacijos ligoninės jungimo prie tam tikros gydymo įstaigos. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                           Kęstutis Vaitukaitis 

 

                     

Posėdžio sekretorė                                                                                                Vaida Davidavičienė 


